
PROTOKÓŁ NR X/2011 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 29 sierpnia 2011 roku 
 
 
 
 
X sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 29 sierpnia 2011 roku o godzinie     
18-tej, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora, Skarbnik Gminy – Jolanta 
Nowak oraz Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie - Tomasz 
Niciejewski. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Następnie przedstawił porządek obrad.  
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011-

2025 za I półrocze 2011 roku oraz informacja o wykonaniu budżetu Gminy Kobylin za              
I półrocze 2011 roku. 

6. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 
7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: likwidacji linii kolejowej nr 362 Kobylin-Legnica, 
b) w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
c) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 

2025, 
d) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011. 

8.  Wolne głosy i wnioski 
9.  Zakończenie. 
 
 
Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółami z poprzednich sesji w dniach              
29 czerwca i 12 sierpnia br. i nie wnosi do ich treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma 
uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółów bez ich 
odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokóły z poprzednich sesji - 15 za.  
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Ad 3 
J. PATRYAS zauważył, że w przededniu nowego roku szkolnego zlikwidowano ostatni kurs 
autobusu, który jeździł przez Zalesie Wielkie i Łagiewniki. Mieszkańcy o tym, że autobus nie 
będzie jeździł, dowiedzieli się dopiero teraz, kiedy chcieli kupić bilety miesięczne. Zapytał, 
dlaczego tak się stało i czym młodzież ma dojechać do szkół. 
 
 
Ad 4 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
SKARBNIK zauważyła, że podczas posiedzeń komisji omówiła informację o kształtowaniu się 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011-2025 za I półrocze 2011 roku oraz 
informację o wykonaniu budżetu Gminy Kobylin za I półrocze 2011 roku, stanowiące załączniki nr 
4 i 5 do niniejszego protokółu. 
Podczas posiedzeń komisji zadano dwa pytania. Zapytano o wypłatę ekwiwalentu pieniężnego dla 
członków OSP biorących udział w działaniach ratowniczych oraz w szkoleniach – ile z kwoty   
7.565 zł wydatkowano za udział w akcjach a ile za szkolenia. Poinformowała, że w I półroczu nie 
było wypłaty ekwiwalentu za szkolenia członków OSP. Poza tym zadano pytanie o kwotę 7.740 zł 
wydatkowaną w I półroczu na sędziowanie podczas zawodów sportowych. Wyjaśniła, że 5.580 zł 
przeznaczono na halową piłkę nożną, a 2.160 zł na halową piłkę siatkową. 
Dochody za I półrocze br. zostały wykonane w 50,03 % w kwocie 10. 437.157,92 zł, natomiast 
wydatki w 41,95 % w kwocie 9.958.892,64 zł. Nadwyżka wyniosła 478.265,28 zł i nie było 
potrzeby zaciągania kredytu w I półroczu. Wydatki na realizację przedsięwzięć zostaną 
zrealizowane w II półroczu br.  
Informacja o wykonaniu budżetu Gminy Kobylin za I półrocze 2011 roku jest obszerna. Po analizie 
I półrocza można było poczynić plany dotyczące II półrocza, co ma odzwierciedlenie w projektach 
uchwał. W II półroczu konkretyzują się wydatki majątkowe i remontowe, więc będzie znacznie 
wyższe wykonanie wydatków na te zadania. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informacje. 
  
 
Ad 6 
T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację o przygotowaniu placówek oświatowych 
do rozpoczęcia roku szkolnego, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. Komisja Spraw 
Społecznych dokonała też objazdu placówek oświatowych.  
S. WACHOWIAK stwierdziła, że ta informacja dotyczy przede wszystkim remontów 
zrealizowanych w czasie wakacji. Zapewniła, że szkoły są przygotowane do rozpoczęcia roku 
szkolnego.  
E.CZWOJDZIŃSKA – dyrektor Zespołu Szkoła Podstawowa i Przedszkole w Kobylinie, 
odpowiedziała na pytanie zadanie podczas posiedzenia Komisji o powody wykonania prac 
remontowych w Zespole: odwilgocenie stropu za 2.400 zł i naprawa studzienek deszczowych           
i ułożenie kostki brukowej oraz uzupełnienie posadzki w pomieszczeniu za kuchnią za 5.150 zł. 
Poinformowała, że w pomieszczeniu za kuchnią, po budowie sali, powstała wielka dziura. 
Konieczne było natychmiastowe uzupełnienie posadzki, by nie ugięła się podstawa budynku. Jeśli 
chodzi o odwilgocenie stropu, to w jednej z klas zaczęła wychodzić wilgoć ze ścian. Przyczyną tego 
były dziurawe rynny na zewnątrz budynku. Największym kosztem był zakup nowych rynien.  
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
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Ad 7 
a) 
BURMISTRZ przedstawił projekt uchwały w sprawie: likwidacji linii kolejowej nr 362 Kobylin-
Legnica, stanowiący załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
Poinformował, że Polskie Koleje Państwowe we wrześniu ub. r. uruchomiły procedurę likwidacyjną 
linii kolejowej nr 362 Kobylin – Legnica.. Linia ta jest nieczynna od 15 lat. Do procesu 
likwidacyjnego niezbędne są uchwały tych gmin, przez które ta linia przebiega. Procedura może 
zostać wstrzymana, gdy gminy podejmą decyzję, że zapewnią środki finansowe na pokrycie 
kosztów tej linii. Gminy miałyby też zawrzeć umowę o nieodpłatnym przejęciu linii kolejowej, 
zarządzaniu tą linią na własny koszt oraz przystąpią do spółki Przewozy Regionalne, która przejmie 
linię kolejową w celu dalszej eksploatacji. Ponieważ Gmina Kobylin nie jest w stanie udźwignąć 
takiego ciężaru finansowego, dlatego był przeciwny przejęciu tej linii i jej finansowaniu. Także 
gminy Powiatu Rawickiego już podjęły uchwały w tej sprawie. Proponuje, byśmy także tej linii nie 
przejmowali.  
P. CHLEBOWSKI zauważył, że propozycja Burmistrza jest najdalej idącą. Zapytał czy Gminy 
Jutrosin i Miejska Górka podjęły takie uchwały. Jeśli te gminy nie podjęły takich uchwał, to 
dlaczego Gmina Kobylin ma je podjąć. Jeśli podejmiemy taką uchwałę, nic na tym nie zyskamy. 
Ale też nic nie stracimy, jeśli nie podejmiemy w/w uchwały. Zadzwonił do dyrektora naczelnego 
Instytutu Kolejnictwa – Patryka Skojpca. Dowiedział się, że nie musimy podejmować takiej 
uchwały, ponieważ linia kolejowa nie jest nasza, poza tym my jej nie chcemy. Natomiast jeśli 
podejmiemy uchwałę, to nie będziemy mieli prawa do tego mienia, które jest na naszym terenie. 
Poza tym Międzygminny Związek Turystyczny „Gościnna Wielkopolska” planował 
zorganizowanie szlaku kolejowego. Zagłosuje przeciwko uchwaleniu uchwały, ponieważ jego 
zdaniem niepotrzebnie się spieszymy. Jeśli gminy sąsiednie będące członkami Związku 
„Wielkopolska Gościnna” nie podejmą takich uchwał, to my nie poniesiemy żadnych kosztów. 
Możemy tę uchwałę podjąć za miesiąc.  
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, poprosił przewodniczących 
o przedstawienie opinii komisji stałych.  
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za. 
D. JAŹWIEC poinformowała, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
przy 3 głosach za i 2 wstrzymujących.. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały w sprawie: likwidacji linii kolejowej nr 362 Kobylin-
Legnica. 
W. STYBURSKI zapytał Burmistrza, czy  jeśli radni nie podejmą tej uchwały, to nie będzie miało 
żadnych konsekwencji finansowych czy innych. 
BURMISTRZ odpowiedział, że zgodnie z przepisami rady gmin na terenie których przebiega linia, 
powinny się w tej sprawie wypowiedzieć, ponieważ to będzie miało wpływ na dalszy przebieg 
procesu likwidacyjnego. Gmina Rawicz zrezygnowała, także gminy z Powiatu krotoszyńskiego nie 
są zainteresowane. Radni rozstrzygną, czy ta linia jest nam potrzebna i do czego. Przypomniał, że 
wiąże się to z kosztami.  
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że gminy krotoszyńskie nie są tym zainteresowane, bo tu chodzi        
o Kobylin. Uchwałę możemy podjąć za miesiąc, po omówieniu tego tematu przez Związek 
„Wielkopolska Gościnna” w dniu 19 września br..  Na razie nie mamy dokładnego rozeznania. 
T. DŻYGAŁA poddał projekt uchwały pod głosowanie.    
 

UCHWAŁA 
w sprawie: : likwidacji linii kolejowej nr 362 Kobylin-Legnica, 
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nie została podjęta, przy 2 głosach za, 10 przeciw i 3 wstrzymujących.  
 
b) 
T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
był omawiany na posiedzeniach komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4  za.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
 

UCHWAŁA NR X/42/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 sierpnia 2011 roku 

w sprawie : zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025.  
Zaproponowane zmiany wynikają ze zmian budżetu gminy Kobylin na rok 2011. Dochody bieżące 
zostałyby zwiększone o 142.175,00 zł, wydatki bieżące o 58.784,00 zł a wydatki majątkowe           
o 400 zł. Zmniejszonoby przychody z tytułu kredytów o 892.658 zł, wprowadzono nadwyżkę 
budżetową z lat ubiegłych w wysokości 9.815 zł i wolne środki z lat ubiegłych w wysokości 
799.852,00 zł. Dokonano też zmniejszenia spłat wysokości rat kredytu o 446.329 zł .  
T. DŻYGAŁA poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 4 za 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4  za.  
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DZYGAŁA zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 

UCHWAŁA NR X/43/11 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 sierpnia 2011 roku 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2011 – 2025, 
 

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
SKARBNIK zauważyła, że projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 
2011, był omawiany na posiedzeniach komisji. Zmiany byłyby po stronie dochodów i wydatków.  
Planowane dochody zwiekszonoby o 142.175 zł, natomiast planowane wydatki o 59.184 zł. 
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Następnie przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały, stanowiącą załącznik nr 10 do 
niniejszego protokółu. Zmiana dotyczy przesunięcia środków między paragrafami w związku           
z zapewnieniem środków na realizacje zadania związanego z dowozem do szkół na terenie Gminy 
gorącego posiłku. 
Rada Miejska przyjęła autopoprawkę, przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym. 
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. 
W. STYBURSKI zgłosił wniosek w sprawie zmiany budżetu dotyczący przyznania dotacji dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie na zakup nowego samochodu 
bojowo- gaśniczego. Temat ten był już omawiany podczas posiedzeń komisji. W zamian za dotację 
Gmina  Kobylin otrzyma deklarację przekazania 9-letniego samochodu Star-Man. Chciałby 
przedstawić argumenty o których mówił na posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa. 
Samochód, który zostałby przekazany, jest wyposażony w zbiornik 1300 litrów, działko pianowe, 
agregat prądotwórczy i przebieg 14 tys. km. Dotacja dla Komendy Powiatowej wyniosłaby 98.600 
zł. Natomiast zasięgnął opinii fachowców, co do wartości Star-Mana, którego wyceniono na             
ok. 200 tys. zł. Jako przewodniczący komisji Budżetu nie chciałby, żeby ta zmiana była traktowana 
jako zachcianka OSP Kuklinów. Dlatego szukał oszczędności i dodatkowych środków: 

- z budżetu OSP Kuklinów przekazanoby 2,5 tys. zł. 
- Stowarzyszenie „Kuklinów” przekaże 500 zł, 
- RSP Kuklinów przekaże 1.000 zł,           
- Rada Sołecka Kuklinowa podjęła uchwałę, że w przyszłym roku zrezygnuje z połowy 

odpisu sołeckiego – ok. 10.000 zł.  
- Jednostka OSP w Kuklinowie co roku jest wyposażana w dodatkowy sprzęt. W przyszłym 

roku jednostka ta zrzekłaby się doposażenia na korzyść pozostałych jednostek. 
Łącznie z tych deklaracji byłoby 17 tys. zł. dodatkowo także dotychczasowy samochód kuklinowski 
wystawiono na aukcji internetowej . Na pewno za ten 40-letni samochód otrzymanoby co najmniej 
5.000 zł. Poza tym wskazał na oszczędności wynikające z pracy społecznej strażaków, członków 
LZS i Rady Sołeckiej. Po otrzymaniu dotacji w wysokości 5.000 zł na zakup farb, mieszkańcy 
pomalowali z zewnątrz całą świetlicę, wnętrze remizy strażackiej, wszystkie ławki, wymienili 
instalację elektryczną i założyli kratki wentylacyjne. Teren wokół świetlicy jest utrzymywany 
dzięki zaangażowaniu mieszkańców i ich pracy społecznej. Ze środków Stowarzyszenia 
„Kuklinów”  i sponsorów zakupiono kosiarkę. Nie potrzebują środków na paliwo.    
Poprosił o poparcie jego wniosku. 
Na sesję zaprosił Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej – Tomasza 
Niciejewskiego. Komenda Powiatowa przeznaczy 50 tys. zł na wyposażenie jednostek w naszej 
Gminie będących w systemie ratownictwa drogowego. Otrzymał obietnicę od Komendanta, że        
w tym roku nasza Gmina otrzyma 50 tys. zł i też na podobną kwotę możemy liczyć w przyszłym 
roku. 
P. CHLEBOWSKI zapytał Miejsko – Gminnego Komendanta Ochotniczych Straży Pożarnych – 
Stanisława Frąckowiaka w Kobylinie o jego zdanie w tej sprawie oraz czy OSP Kuklinów jest           
w krajowym systemie ratownictwa drogowego.  
W. STYBURSKI zauważył, że dotacje otrzymują te jednostki, które są w krajowym systemie.      
OSP Kuklinów nie jest, choć członkowie mieliby taką ambicję. Na razie jednak muszą przygotować 
bazę. W przyszłym roku rezygnują z zakupu wyposażenia – zrzekają się go na rzecz pozostałych 
jednostek.  
P. CHLEBOWSKI zapytał Komendanta S. Frąckowiaka, czy brał udział w rozmowach                     
z Komendantem Powiatowym i jakie jest jego zdanie w tej sprawie. 
W. STYBURSKI podkreślił, że 50 tys. zł na wyposażenie jednostek w krajowym systemie byłoby 
przeznaczone na OSP Kobylin i OSP Zalesie Wielkie.    
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że jego zdaniem mamy dobrze wyposażone jednostki. Jeśli teraz 
Komenda Powiatowa przeznaczy 50 tys. zł, Kuklinów 22 tys. zł, to uzbiera się potrzebna kwota. 
T. NICIEJEWSKI powiedział, że z Gminy Kobylin w skład Krajowego Systemu Ratowniczo- 
Gaśniczego są włączone dwie jednostki: OSP Kobylin i OSP Zalesie Wielkie. W tym roku na te 
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jednostki Komenda Powiatowa przeznaczyła 47.560 zł. Jest to kwota zgodna z wnioskiem tych 
jednostek dotyczącym ich zapotrzebowania. OSP Kobylin otrzyma 3.400 zł,  OSP Zalesie Wielkie 
otrzyma 41.160 zł. Środki te są zagwarantowane i w październiku br. trafią na konta jednostek. Po 
dokonaniu zakupów jednostki rozliczą się bezpośrednio w Komendzie. Z roku na rok kwota dotacji 
ulega zmianie- w ubiegłym roku pieniędzy było mniej. W tym roku Gmina Kobylin otrzyma 47.560 
zł, Gmina Koźmin Wlkp. 41.900 zł, Gmina Krotoszyn 35.000 zł, Gmina Rozdrażew 34.000 zł, 
Gmina Zduny 12.000 zł i Gmina Sulmierzyce 10.800 zł. Środki zostały tak podzielone, by               
w pierwszej kolejności doposażyć te jednostki, które mają mało sprzętu, albo złej jakości. 
W. STYBURSKI zapytał, czy w przyszłym roku Gmina Kobylin także może liczyć na takie 
wsparcie. Wtedy moglibyśmy zaoszczędzić w budżecie środki, jakie przeznaczaliśmy na 
wyposażenie. 
T. NICIEJEWSKI zauważył, że jeśli pieniądze będą w tej samej wielkości co w tym roku, to na 
pewno kwota nie ulegnie zmniejszeniu. Natomiast poczynią starania, żeby dla każdej gminy             
i jednostki środki podwyższać, żeby dotacja była wyższa.    
P. CHLEBOWSKI zapytał, kiedy zapadły decyzje w sprawie wysokości dotacji dla poszczególnych 
gmin. 
T. NICIEJEWSKI odpowiedział, że na początku roku. Na podstawie wytycznych ustalono jak 
powinny być wyposażone jednostki.  
S. FRĄCKOWIAK zwrócił uwagę, że obowiązują nas pewne standardy dotyczące wyposażenia.     
W krajowym systemie zwraca się szczególną uwagę na bezpieczeństwo strażaków. Na wyposażeniu 
powinno być tyle sprzętu ile miejsc w samochodzie plus 50 %. W związku z organizacją w naszym 
kraju Mistrzostw Europy w piłce nożnej, jednostki z krajowego systemu mogą zostać powołane do 
służby przez komendy powiatowe. Jeszcze jako radny był za tym by wymieniać i odmładzać sprzęt. 
Jako Komendant Miejsko – Gminny, skoro mamy możliwość wymiany samochodu 40-letniego na 
nowszy model, to jest za. Decyzje w tej sprawie podejmą radni.  
W. STYBURSKI stwierdził, że Chlebowski pytał o gotowość bojową Star-Mana. Wóz jest 
wyposażony w działko pianowe. Komendant zapewnił, że zostawi środek pianotwórczy. Jest 
motopompa, agregat i wieżyczka pneumatyczna. Natomiast sprzęt gaśniczy zostanie przeniesiony    
z dotychczasowego samochodu kuklinowskiego i wóz będzie gotowy do akcji. 
M. FLAK poprosił o sprecyzowanie wniosku i podanie konkretnych kwot. 
BURMISTRZ podkreślił, że padły deklaracje. Pieniądze przeznaczane na ochotnicze straże pożarne 
są znaczne, jak wynika z dzisiejszych wypowiedzi. Prawie 50 tys. zł otrzymalibyśmy na jednostki 
w krajowym systemie ratownictwa drogowego. Podejmując dziś decyzję, musimy mieć pełną kwotę 
pomocy dla Komendy Powiatowej. Potrzebna jest kwota 98.600 zł. Istnieje możliwość 
sfinansowania tej dotacji. Należy przemyśleć temat przed podjęciem racjonalnej decyzji. Radni 
wiedzą jaka jest nasza sytuacja, poprosił, żeby wzięli to pod uwagę. Pozytywna decyzja Rady  
będzie dotyczyła dofinansowania zakupu nowego samochodu dla Komendy Powiatowej. Nie 
będziemy kupować samochodu dla OSP Kuklinów, ponieważ nie ma takiej możliwości. Chodzi       
o to, że Gmina łącznie z Powiatem, ma pokryć połowę kosztów zakupu nowego samochodu. 
Pokrycie drugiej połowy kosztów zadeklarował Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska              
i Gospodarki Wodnej. Natomiast dotychczasowy samochód Komendy Powiatowej Star-Man ma 
zostać przekazany do Gminy Kobylin. Jeśli chodzi o środki na ten cel, to jedyną  możliwością jest 
przesunięcie środków z budowy kompleksu Orlik 2012. W budżecie zaplanowano wartość 
kosztorysową zadania, a po przetargu kwota zadania jest znacznie niższa.  
P. CHLEBOWSKI zauważył, że r.Styburski przedstawił całą listę obietnic. Poprosił, żeby te 
obietnice zostały spisane i dopilnowano ich realizacji.  
B. GOŚCINIAK poprosiła o informacje, w jaki sposób Stowarzyszenie „Kuklinów” może 
przekazać zadeklarowane pieniądze.                  
T. DŻYGAŁA poddał pod głosowanie wniosek r.Syburskiego w sprawie dofinansowania zakupu 
samochodu dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Krotoszynie. 
Rada Miejska przyjęła wniosek, przy 7 głosach za, 5 przeciw i 3 wstrzymujących.  
W. STYBURSKI podziękował radnym za wyniki głosowania. 
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SKARBNIK poinformowała, że w związku z tym z działu 926, rozdziału 92601 par. 6050 
przesuniętoby 98.600 zł do działu 754, rozdz. 75411 par. 6620 jako dotacje celową przekazaną do 
powiatu. Wysokość dochodów i wydatków nie ulegnie zmianie. W ciągu roku zadeklarowane 
kwoty zostaną wprowadzone do budżetu.  
T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały.  

 
UCHWAŁA NR X/44/11 

Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 29 sierpnia 2011 roku 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2011, 
 

została podjęta przy 13 głosach za i 2 wstrzymujących i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokółu. 
  
 
Ad 8 
T. NICIEJEWSKI w imieniu swoim, Komendanta Powiatowego, strażaków Państwowej Straży 
Pożarnej, podziękował za podjęcie tak ważnej dla Państwowej Straży Pożarnej decyzji. Przyznane 
pieniądze pozwolą na zakup nowego samochodu dla ratownictwa drogowego, by mogli wywiązać 
się z nałożonych na nich obowiązków. Podobna sytuacja miała miejsce przy zakupie ciężkiego 
samochodu gaśniczego. Wtedy także występowali do Starostwa, do rad gmin o dofinansowanie 
zakupu. Samochody są wykorzystywane, pomoc otrzymują osoby z całego Powiatu. System piany 
sprężonej sprawdził się wielokrotnie. Piana sucha jest używana do gaszenia pożarów                       
w mieszkaniach, bibliotekach, archiwach, bibliotekach, piwnicach i zakładach pracy. Przy użyciu 
piany suchej udało się uratować powierzchnie magazynowe w Koźminie Wlkp. oraz drewniany 
kościół pw. św. Marii Magdaleny w Krotoszynie. Nowy samochód ratownictwa technicznego 
będzie służył mieszkańcom. Jeszcze raz podziękował za podjętą decyzję w imieniu swoim                  
i strażaków. 
T. DŻYGAŁA wyraził nadzieję, że ta inwestycja zacieśni współpracę między strażakami 
ochotnikami z Gminy Kobylin a Państwową Strażą Pożarną,     
G. KRECZMER zauważył, że sportowcy z terenu Gminy Kobylin , którzy osiągają dobre wyniki, 
są honorowani i odznaczani przez samorząd gminny. Poinformował, że w lipcu br. w USA 
odbywały się Mistrzostwa Świata Weteranów i łagiewniczanin zdobył w nich złoty medal w rzucie 
dyskiem, srebrne medale w rzucie młotem i pchnięciu kula oraz srebrny medal w 5-boju rzutowym.  
Następnie zwrócił uwagę, że droga Targoszyce – Fijałów w połowie jest własnością Gminy               
a w połowie Powiatu. Rozmawiał z dyr. Powiatowego Zarządu Dróg – Krzysztofem Jelinowskim, 
który chciałby przedyskutować kwestię remontu z władzami Gminy, ponieważ kiedy pada deszcz 
droga jest nieprzejezdna. 
B. DRYGAS zwrócił się do radnego powiatowego Wiesława Popiołka z pytaniem na jakim etapie 
jest sprawa wycięcia lip w Starymgrodzie. Przypomniał, że lipy miały zostać wycięte jesienią, 
ponieważ podczas rozmowy z r.Popiołkiem i dyr. Jelinowskim  twierdzono iż od wiosny do jesieni  
wycinanie drzew jest zabronione.  
P. CHLEBOWSKI podziękował za utrwalenie drogi gminnej w Smolicach . Szkoda, że nie 
przemyślano tego tematu do końca i nie dołożono dodatkowo 20 tys. zł, żeby założyć nowe 
krawężniki. 
J. RATAJCZAK także podziękował za remont drogi. Stwierdził, że droga wygląda tak, jakby 90-
letnią babcię bez zębów ubrano w suknię. 
BURMISTRZ odpowiedział r.Patryasowi, że temat kursów autobusów do Łagiewnik, będzie musiał 
zostać przedyskutowany. PKS utrzymałby tę linię pod warunkiem, że Gmina by ją dofinansowała. 
Zmieniły się przepisy i można dofinansować komunikację tylko na terenie Gminy. Natomiast           
z Łagiewnik dojeżdżają przede wszystkim uczniowie do szkół w Krotoszynie. Podejmiemy m.in. 
dzięki Gminie Krotoszyn, rozmowy z dotychczasowym przewoźnikiem, by wydłużył swoje kursy 
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do Łagiewnik. Poinformował, że otrzymał pismo z Miejskiego Zakładu Komunikacji                      
w Krotoszynie, że do Staregogrodu i Kuklinowa zostanie uruchomionych 8 dodatkowych kursów. 
Przeczytał godziny odjazdów z Krotoszyna z ul. Floriańskiej, ze Staregogrodu i godziny przyjazdu 
do Krotoszyna. W Starymgrodzie po przyjeździe z Krotoszyna , autobusy będą odjeżdżały               
o godzinie: 7.06, 8.11, 9.55, 12.57, 14.09, 14.49, 15.44, 18.42. Jego zdaniem te godziny powinny 
usatysfakcjonować mieszkańców Staregogrodu i Kuklinowa. Może przewoźnik zgodzi się na 
przedłużenie kursów do Łagiewnik. To jedyna szansa na załatwienie tego problemu. Zwrócił się do 
r.Patryasa z prośbą o informacje ile osób wsiadałoby do autobusu i mniej więcej o których 
godzinach.       
Jeśli chodzi o nagrody za wybitne osiągnięcia sportowe, to nic nie stoi na przeszkodzie, by w tej 
sprawie napisać wniosek. Zgodnie z procedurą wnioski składa się po upływie roku w którym te 
osiągnięcia miały miejsce. Wnioski opiniuje komisja a Burmistrz podejmuje ostateczną decyzję. 
W przypadku remontu drogi Fijałów – Targoszyce, jeśli dyr. Jelinowski ma jakąś koncepcje i jest 
zainteresowany remontem, to my też jesteśmy i to od dawna. Przedstawiał już dyr. Jelinowskiemu 
propozycje, żeby wystąpić o dofinansowanie remontu drogi ze środków Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych i Leśnych. Fundusz ten zlikwidowano z dniem 31 grudnia 2010 r., ale są jeszcze 
środki w Urzędzie Marszałkowskim. Na początku grudnia należy składać wnioski w tym zakresie. 
Zaprosi sołtysa Kreczmara i dyr. Jeklinowskiego, by wspólnie porozmawiać nad rozwiązaniem tego 
problemu.  
Na końcu podziękował wszystkim, którzy pomagali przy organizacji dożynek gminnych – Kółku 
Rolniczemu, organizacjom działającym na wsiach, radom sołeckim, sołtysom. Dzięki 
zaangażowaniu tych osób, ich pracy, dożynki zorganizowane z takim rozmachem niewiele Gminę 
kosztują.       
   
 
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 19.30.   
 
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                             Przewodnicz ący 
          inspektor                                                                             Rady Miejskiej  
                                             
                                                                                                      Tadeusz D żygała 
 
 
 

 


